
Minnesanteckningar - Möte med styrgruppen för Torekovs Framtid 

 

Datum: 14 juni 2019   

Plats: Sandlyckeskolan, Torekov  

Tid: 16.30-17.30 

Närvarande:  

Kenneth Lennartsson – Projektledare  

Åsa Ragnarsson – Admin (Torekovs Bykontor & Turistbyrå)  

Gösta Sjöström  

Barbro Willners 

Peter Krikström  

Lina Boman 

Kristin Nööjd 

Jesper Cederhage 

Mötet avhandlar:  

 Praktiska detaljer kring infomötet den 19 juni där föreningar och företag bjudits in till 

information om bakgrund till projektet och hur processen är. Kan vi hitta ambassadörer till 

projektet bland de inbjudna?  

 Diskuteras hur många byaråd (workshops) vi tror behövs. Landar i att tre bör vara rimligt. 

Utöver det första i juli är det lagom med det andra i september och det tredje i november. 

Det första är förutsättningslöst men redan till andra mötet behöver byn börja konkretisera 

formuleringarna. På det tredje mötet bestäms dokumentet helt till sitt innehåll.  

 Kenneth tänker sig att råden hålls i mindre grupper med en person som antecknar. Alla 

anteckningar på whiteboards fotograferas eller dokumenteras digitalt via smartboarden. 

Viktigt att det finns de faktaunderlag vi behöver. Kartmaterial m.m.  

 Ska man kunna lämna in förslag via Facebook? Om fb används ska andra kunna kommentera 

och hur reder vi i den dialog som då kan bli? Kan det uppstå missförstånd om någon ställer 

frågor/fel fakta att det finns en moderator som förväntas svara?  

Alla funderar vidare vad som skulle fungera bäst.  

 Hur ska vi återkoppla projektet under hand? Hemsidan torekov.se är självklart men ska även 

andra forum användas eller ska man bara på Insta och fb hänvisa till hemsidan?  

 Kenneth presenterar en mötesagenda. Styrgrupp var fjortonde dag- Fredagar kl. 16.30. 

Bättre att ha inplanerade möte och ställa in om de inte behövs.  

 

 

 


